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Protokół 

z pierwszej Sesji Rady Gminy  Kleszczewo 

odbytej dnia 1 grudnia 2010r. 

 

 

 

 Sesję o godz.15:40 otworzyła p. Ewa Lesińska – Przewodnicząca Rady Gminy 

poprzedniej kadencji, która powitała wszystkich przybyłych na sesję oraz poinformowała 

zebranych, że posiedzenie zostało zwołane zgodnie z art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. 

Pani Lesińska pogratulowała nowo wybranym radnym i poprosiła przewodniczącą Gminnej 

Komisji Wyborczej, p. Mirosławę Nowak, o wręczenie  zaświadczeń o wyborze na radnego. 

W dalszej kolejności p. Lesińska powierzyła prowadzenie sesji radnemu Tadeuszowi 

Lammelowi - najstarszemu wiekiem radnemu, który do czasu wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym   prowadził będzie  

obrady. 

W sesji udział wzięli wszyscy radni wchodzący w ustawowy skład rady tj.: 

Marek Borowczyk   

Jarosław Bytniewski   

Rafał Drzewiecki    

Tadeusz Lammel     

Henryk Lesiński      

Kazimierz Lesiński    

Tomasz Maćkowiak    

Jan Rajchelt   

Katarzyna Ratajczak    

Krzysztof Socha    

Rafał Socha   

Krzysztof Świątczak    

Sławomir Urbaniak 

Aleksandra Wojciechowska   

Katarzyna Zaradzka  

   

oraz sołtysi:  

Jolanta Fludra 

Andrzej Frąckowiak 

Bożena Karolczak 

Czesław Książkiewicz 
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Stanisław Lesiński 

Eugeniusz Nowicki 

Ferdynand Nowicki 

Rafał Ochowiak  

Grzegorz Socha 

Mieczysław Tomkowiak 

 

a także: 

Wójt Gminy - Bogdan Kemnitz, 

Zastępca Wójta - Genowefa Przepióra  

Skarbnik Gminy -  Mirosława Nowak 

Radca Prawny – dr Anna Woźniak - Tyczka 

Prowadzący  obrady  stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

quorum i umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

W dalszej kolejności Przewodniczący poinformował, że zgodnie z artykułem 23a ustawy z 

dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do wykonywania 

mandatu, radni składają ślubowanie”. 

Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty przez przewodniczącego seniora 

wywołani kolejno radni wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone  z 

dodaniem zdania : „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodniczący  poprosił wszystkich obecnych o powstanie  i odczytał  treść roty: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając  na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców.” 

Ślubowanie złożyli wszyscy radni Rady Gminy Kleszczewo. 

 

Ad 3 porządku obrad  

Przewodniczący poinformował, że kolejny punkt przewiduje ustalenie i przyjęcie porządku 

obrad. Porządek, który otrzymali Państwo radni  został przygotowany przez zwołującego 

sesję Przewodniczącego Rady poprzedniej kadencji  i zawiera punkty, które zgodnie z § 17 

Statutu Gminy powinny znaleźć się w porządku obrad pierwszej sesji tj. wybór 

przewodniczącego rady gminy, wybór wiceprzewodniczących, raport o stanie gminy, i 

przedstawia  się następująco : 

1. Otwarcie sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad (radny senior). 

2. Ślubowanie radnych. 
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3. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego) 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego. 

5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od radnego seniora. 

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c)  przeprowadzenie głosowania (tajnego), 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczących rady. 

7. Raport o stanie Gminy. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie sesji 

Prowadzący obrady poinformował, że  porządek obrad może być rozszerzony o inne punkty, 

zaproponowane przez Państwa radnych. 

Radny Urbaniak zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad punktu: Ustalenie składów 

osobowych stałych Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący obradom poddał pod głosowanie propozycję zmiany porządku posiedzenia 

poprzez dodanie punktu Ustalenie składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy. 

Głosowało: 15 radnych     Za:       15 

                    Przeciw:                     0 

Wstrzymało się:    0 

Punkt został włączony do porządku posiedzenia. 

 

Radny Urbaniak zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkty  Powołanie Komisji 

Rewizyjnej  oraz  Wybór przewodniczącego i  Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Drzewiecki stwierdził, ze bezcelowe jest umieszczenie punktu powołanie Komisji 

Rewizyjnej, bowiem w myśl Statutu Gminy Komisja Rewizyjna należy do Komisji Stałych 

Rady Gminy. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, iż zgodnie z §16 statutu gminy komisje stałe Rady to: Finansowo – 

Gospodarcza, Kultury i Oświaty, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna,  

której wyboru można dokonać oddzielną uchwałą – jej skład określa  statut oraz dodała, że 
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statut stanowi również, iż do kompetencji  rady gminy należy podjęcie uchwały w sprawie   

wyboru  przewodniczącego oraz zastępcy przewodniczącego tej komisji na wniosek komisji. 

Następnie radny Świątczak zgłosił wniosek o to, by punkt Powołanie Komisji Rewizyjnej  

poprzedzał  punkt  Ustalenie składów osobowych stałych komisji Rady Gminy. 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie wniosek  o  uzupełnienie porządku obrad  o 

punkt Powołanie Komisji Rewizyjnej i umieszczenie go w punkcie 6A poprzedzającym punkt 

Ustalenie składów osobowych stałych komisji Rady 

Głosowało: 15 radnych     Za:       15 

                    Przeciw:                     0 

Wstrzymało się:    0  

 

Punkt Powołanie Komisji Rewizyjnej  włączony został jako Punkt 6A do porządku 

posiedzenia, natomiast punkt Ustalenie składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

włączony został jako punkt 6B. 

W dalszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

umieszczenia w porządku sesyjnym w punkcie 6C Wybór Przewodniczącego i 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Głosowało: 15 radnych     Za:       15 

                    Przeciw:                     0 

Wstrzymało się:    0  
 

 

 Ad. 4 porządku obrad 

 Przewodniczący obradom przeszedł do kolejnego punktu obrad. Wyjaśnił, że 

Przewodniczący Rady Gminy wybierany jest w głosowaniu tajnym bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. Następnie poprosił 

radnych o zgłaszanie kandydatów na to stanowisko. 

Ad. 4a 

Radny Rajchelt zgłosił kandydaturę radnego Henryka Lesińskiego. 

Radny Świątczak zgłosił kandydaturę radnego Urbaniaka. 

Radny H. Lesiński wyraził zgodę na kandydowanie, radny Urbaniak odmówił kandydowania 

na stanowisko Przewodniczącego Rady Gminy. 

Ad. 4b 

Wobec braku dalszych kandydatur prowadzący obrady poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

członków Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłoszono trzech kandydatów: 

-radnego Sławomira Urbaniaka, 

-radną  Aleksandrę Wojciechowską, 
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-radną Katarzynę Ratajczak. 

Wszyscy zaproponowani radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji, a Rada jednogłośnie 

przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej. Członkowie komisji na swojego Przewodniczącego 

wybrali radnego Urbaniaka.  

Ad. 4c 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania a Przewodniczący 

Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania. W trakcie procedury głosowania radny 

Drzewiecki zwrócił uwagę, że karty do głosowania nie są ponumerowane, a wymaga tego 

statut, w związku z powyższym zarządzono zniszczenie kart do głosowania i powtórzono 

głosowanie.  

Przewodniczący Komisji  odczytał protokół z wyników wyborów (załącznik do protokołu), 

zgodnie z którym  radny  Henryk Lesiński uzyskał 12 ważnych głosów „za” i został tym 

samym wybrany na Przewodniczącego Rady Gminy. 

Ad. 4d 

Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy dokonano w przeprowadzonym tajnym głosowaniu, 

Rada Gminy podjęła  Uchwałę Nr I/1/2010 o wyborze Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad.5  porządku obrad   

W związku z wyborem Przewodniczącego Rady Gminy radny senior Tadeusz Lammel 

przekazał prowadzenie sesji  Przewodniczącemu  Rady Henrykowi Lesińskiemu. 

Przewodniczący podziękował za wybór i przystąpił do prowadzenia dalszej części obrad. 

 

Ad.6  porządku obrad  

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym  Wiceprzewodniczących Rady Gminy wybiera w głosowaniu tajnym 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady natomiast zgodnie z § 15 do 

wewnętrznych organów Rady należy 2 Wiceprzewodniczących, w związku z powyższych 

Rada dokona wyboru 2 radnych na te funkcje. 

Ad. 6a 

Zgłoszono dwie kandydatury radnych na   Wiceprzewodniczących. 

Radny Maćkowiak zgłosił kandydaturę  radnego Kazimierza Lesińskiego, natomiast  radny 

Świątczak zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Bytniewskiego.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Ad. 6b 
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Przewodniczący Rady  zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna pozostała w  takim składzie 

jak przy wyborze Przewodniczącego Rady Gminy. Członkowie komisji wyrazili zgodę a 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za utrzymaniem dotychczasowego składu tej Komisji. 

Dr Woźniak – Tyczka wyjaśniła zasady głosowania i dodała, że każdy radny może oddać dwa 

głosy – po jednym na każdego kandydata, a zatem w wyniku głosowania możliwe będzie 

uzyskanie bezwzględnej liczby głosów przez obu kandydatów. 

 

Ad. 6c 

 Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania oraz przeprowadzenia 

głosowania. Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Komisji  odczytał protokół z 

wyników wyborów. Kandydaci na Wiceprzewodniczących uzyskali następującą liczbę 

głosów ważnych „za”: 

- Kazimierz Lesiński - 13 

- Jarosław Bytniewski - 11 

Nowo wybrani Wiceprzewodniczący Rady Gminy podziękowali za wybór. 

Ad. 6d 

Wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy dokonano w przeprowadzonym tajnym 

głosowaniu, Rada Gminy podjęła  Uchwałę Nr I/122010 o wyborze Wiceprzewodniczących 

Rady Gminy. 

 

 Ad.6A  porządku obrad  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż Komisję Rewizyjną wybiera się 

zgodnie z art. 18a ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi między innymi, że jej 

członkami nie mogą być Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady, a także zgodnie z §84 

statutu gminy, który mówi, że komisja składa się z Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczącego i 3 członków. Dodał, że głosowanie nad składem Komisji rewizyjnej 

jest jawne i jest to wybór zwykłą większością głosów. 

Radni zaproponowali następujących kandydatów do Komisji Rewizyjnej: 

- Aleksandrę Wojciechowską, 

- Tadeusza Lammela, 

- Sławomira Urbaniaka, 

- Jana Rajchelta, 

- Krzysztofa Świątczaka, 

- Rafała Sochę, 
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- Katarzynę Zaradzką. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał kolejno nazwiska kandydatów, a radni 

głosowali w następujący sposób za poszczególnymi kandydaturami : 

     za:  przeciw: wstrzymało się: 

- Aleksandry Wojciechowskiej  13   0   2  

- Tadeusza Lammela       9   3   3  

- Sławomira Urbaniaka     9   0   6  

- Jana Rajchelta      9   0   6 

- Krzysztofa Świątczaka   10   0   5  

- Rafała Sochy      5   2   8 

- Katarzyny Zaradzkiej     6   2   7  

  

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały I/3/2010 w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej w składzie podanym wyżej z uwzględnieniem osób, które zyskały w głosowaniu 

najwięcej głosów, czyli radnych: Wojciechowskiej, Lammela, Urbaniaka, Rajchelta, 

Świątczaka  oraz poddał ją pod głosowanie. 

Radni głosowali następująco: 

 Głosowało: 15 radnych     Za:       15 

                    Przeciw:                     0 

Wstrzymało się:    0 

 

Uchwała I/3/2010 została podjęta (dokument w załączeniu). 
 

 

Ad.6B   porządku obrad  

 Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z §16 statutu gminy Komisje Stałe 

Rady to: Komisja Rewizyjna, Finansowo – Gospodarcza, Kultury i Oświaty oraz Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. Do stałych komisji należy również Komisja Rewizyjna, której wybór 

przeprowadzony został oddzielnie. 

Dodał, iż zgodnie z § 71 Statutu Gminy  pracami komisji kieruje przewodniczący lub  

wiceprzewodniczący wybrani przez członków danej komisji. 

Ponadto zaznaczył, iż zgodnie z postanowieniami § 16 Statutu radny może być członkiem  

najwyżej dwóch komisji stałych i zaapelował, by utrzymać tak jak było to dotychczas  5-

osobowe składy komisji.  

W dalszej kolejności Przewodniczący zaproponował, aby radni zgłaszali swoje kandydatury 

do poszczególnych komisji stałych.  

radni zadeklarowali chęć uczestnictwa w następujących komisjach: 
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1) Finansowo – Gospodarczej: 

- Jan Rajchelt 

- Katarzyna Ratajczak  

- Krzysztof Świątczak 

- Tomasz Maćkowiak  

- Rafał Socha 

- Kazimierz Lesiński 

2) Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

- Marek Borowczyk 

- Tadeusz Lammel 

- Henryk Lesiński 

- Rafał Socha 

3) Oświaty i Kultury: 

- Rafał Drzewiecki 

- Sławomir Urbaniak 

- Aleksandra Wojciechowska 

- Krzysztof Socha 

- Jarosław Bytniewski 

- Katarzyna Zaradzka 

Przewodniczący Rady ponownie zaapelował, by składy komisji były 5-osobowe i zaznaczył, 

iż prace komisji polegają przede wszystkim na omawianiu spraw sesyjnych – wspólnych dla 

wszystkich – oraz dodatkowych tematów, zgodnych z zakresem działania poszczególnych 

komisji. Dodał, że tematy dodatkowe często są również przedstawiane na sesji. 

Przewodniczący ogłosił kilkuminutową przerwę, by radni mogli zastanowić się nad swoim 

członkowstwem w poszczególnych Komisjach. 

  Po przerwie Przewodniczący Rady ponownie zaapelował o utworzenie 5-osobowcyh 

komisji. Jako, iż żaden z radnych nie zadeklarował chęci zmiany komisji, Przewodniczący 

Rady zwrócił uwagę na fakt, iż istotnym jest, by komisje posiadały nieparzystą liczbę 

członków, aby nie było problemu przy głosowaniach. 

W związku z powyższym: 

- radny Marek Borowczyk zadeklarował chęć uczestnictwa w Komisji Oświaty i Kultury jako 

7 członek. 

- radny Krzysztof Socha zadeklarował chęć uczestnictwa w Komisji Finansowo – 

Gospodarczej jako 7 członek. 
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- Do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska dołączyli radni Katarzyna Zaradzka oraz 

Tomasz Maćkowiak. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby członkowie poszczególnych komisji dokonali wyboru ze 

swego grona przewodniczących i wiceprzewodniczących. 

Radni wybrali spośród siebie Przewodniczących i Wiceprzewodniczących w następujących 

osobach :  

Komisja Finansowo-Gospodarcza: 

 - Kazimierz Lesiński – przewodniczący komisji 

 - Katarzyna Ratajczak – zastępca przewodniczącego  

 Komisja Oświaty i Kultury : 

 - Sławomir Urbaniak - przewodniczący komisji 

 - Jarosław Bytniewski – zastępca przewodniczącego 

 Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

 - Lammel Tadeusz – przewodniczący komisji 

 - Tomasz Maćkowiak – zastępca przewodniczącego 

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały nr I/4/2010 w sprawie ustalenia składów 

osobowych komisji stałych  i zarządził głosowanie. 

 

Głosowało: 15 radnych     Za:       15 

                    Przeciw:                     0 

Wstrzymało się:    0 

 

Uchwała I/4/2010 została podjęta (dokument w załączeniu). 

 

Ad. 6C porządku obrad 

 Przewodniczący Rady poprosił członków Komisji Rewizyjnej o przedstawienie  

kandydatów na przewodniczącego i wiceprzewodniczącego tej komisji. Członkowie Komisji 

Rewizyjnej zgłosili: 

- na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jana Rajchelta, 

- na  wiceprzewodniczącego radnego Sławomira Urbaniaka. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały I/5/2010 w sprawie wyboru 

przewodniczącego i  wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radni głosowali następująco: 

 Głosowało: 15 radnych     Za:       10 

                    Przeciw:                     1 

Wstrzymało się:    4 

 

Uchwała I/5/2010 została podjęta (dokument w załączeniu). 
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Ad. 7  porządku obrad 

 Następnie Wójt przedstawił radnym raport o stanie gminy w formie multimedialnej 

(w załączeniu do protokołu). 

 Radny Drzewiecki zapytał, czy Wójt udostępni radnym prezentację multimedialną 

„Raport o stanie Gminy”. Wójt odpowiedział, że dane z prezentacji multimedialnej zostaną 

udostępnione radnym. 

 

Ad. 8 porządku obrad  

 W dalszej części Przewodniczący udzielił głosu sołtysowi Książkiewiczowi, który 

zwrócił uwagę, iż przy nowo wybudowanych drogach jest mała przepustowość wody 

gruntowej (brak rowów i ograniczenie swobodnego przepływu wody pod drogami). 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż odpływy takie istnieją, natomiast z braku potrzeby nie były 

wcześniej  czyszczone. 

 Następnie p. Sekretarz zwróciła się do radnych  w następujących sprawach : 

1)  w związku z faktem, iż w dniu 29 listopada ogłoszono wyniki wyborów tych wójtów, 

gdzie rozstrzygniecie nastąpiło w dniu 21 listopada,  najpóźniej do 6 grudnia 2010r. 

musi odbyć się II Sesja Rady, na której nowo wybrany Wójt złoży ślubowanie. Jako, 

iż krótki termin zwołania sesji jest wymuszony nadzwyczajną sytuacją  i nie można 

zachować procedur zwoływania sesji wynikających ze statutu gminy, Sekretarz 

przedłożyła radnym do potwierdzenia oświadczenia, iż zapoznali się z terminem i 

porządkiem obrad  następnej sesji (dokumenty w załączeniu). 

2)  P. Sekretarz zwróciła się do radnych o rozstrzygniecie kwestii dotyczących : 

a) terminu  odbywania sesji – czy jak dotychczas godz. 15.30, 

b) terminu odbywania komisji – czy jak dotychczas godz. 9.00 

c) ustalenia, kto zwołuje posiedzenia komisji – czy tak jak dotychczas Wójt, 

d) ustalenia terminu posiedzenia wspólnych komisji, na których przedstawiony  

zostanie projekt budżetu gminy na 2011r.  – zaproponowała termin 14 grudnia 

2010r. 

e) złożenia oświadczeń majątkowych radnych – zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym radni zobowiązani są je złożyć w terminie 30 dni od dnia ślubowania 

na ręce Przewodniczącego Rady Gminy, natomiast Przewodniczący Rady 

Gminy  składa oświadczenie – Wojewodzie. (radni otrzymali również po 2 egz. 

druków oświadczeń) 

 Radna Ratajczak zgłosiła wniosek o późniejsze godziny rozpoczynania sesji  tj. 16.30 . 
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 Radny Świątczak zaproponował, by posiedzenia komisji odbywały się o godzinie 

8:00. 

 Radny Drzewiecki zaproponował aby wyznaczyć stały dzień tygodnia, w którym 

odbywałaby  się sesja. 

Radni  postanowili, iż kwestie te zostaną rozstrzygnięte na Sesji w dniu 06 grudnia 2010r. 

Ponadto : 

 Radna Powiatu – p. Ewa Lesińska zadeklarowała, iż jest otwarta na informacje z 

sołectw i Gminy odnośnie spraw związanych z Powiatem. 

 Radny Świątczak zaapelował o godne zachowanie  uczestników sesji, aby nie 

zakłócało porządku sesji i  nie urągało jej powadze. 

 

 

Ad.9  porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim radnym za udział w sesji i o 

godzinie 19:15 zamknął obrady. 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Zimniak      

Za zgodność z przebiegiem obrad 

   Przewodniczący Rady Gminy 

 

 Henryk Lesiński 

 


